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Rada školy pri ZŠ s MŠ sv. Dominika Savia, Školská 386,  

018 41 Dubnica nad Váhom 

ZÁPISNICA 

 

Dátum:        20. 10. 2022 

Čas:                  16:00 hod. 

Miesto:        ZŠ s MŠ sv. Dominika Savia, Dubnica nad Váhom 

Prítomní:    CsiDr.ThLic. Martin Kramara, Mgr. Ľuboš Bytčánek, PaedDr. Eva Iliášová,   

          Mgr. Peter Liška, Ing. Stanislav Farský, Bc. Bohuš Levko, Mgr. Michal Šandor, 

                          Lenka Matuščinová, Mgr. Karol Benko (viď. prezenčná listina)             

Neprítomní :    Mgr. Janette Drobcová 

Prizvaní:     Mgr. Eva Nikodemová 

 

Program: 

1. Úvodné privítanie a otvorenie zasadnutia Rady školy 

2. Aktuálna situácia a s ňou spojená potreba voľby do orgánov Rady školy 

3. Informácia o štatúte Rady školy 

4. Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti za školský rok 2021/2022 

5. Výberové konanie na funkciu riaditeľa ZŠ s MŠ sv. Dominika Savia 

6. Rôzne, diskusia 

7. Uznesenia 

8. Záver 

 

1. Úvodné privítanie a otvorenie zasadnutia Rady školy 

Prítomných privítal riaditeľ DŠÚ p. Bytčánek, v zasadnutí pokračovala riaditeľka p. 

Nikodemová vzájomným predstavením členov Rady školy:  
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- delegovaní za zriaďovateľa: CsiDr.ThLic. Martin Kramara, PaedDr. Eva Iliášová a Bc. Bohuš 

Levko, Mgr. Ľuboš Bytčánek, 

- zástupcovia rodičov: za ZŠ Mgr. Peter Liška, Ing. Stanislav Farský, Mgr. Karol Benko, za 

rodičov MŠ Mgr. Michal Šandor,  

- zástupcu za nepedagogických zamestnancov: Lenka Matuščinová, 

- zástupcovia za pedagogických zamestnancov: neprítomná Mgr. Klára Kubištelová a 

ospravedlnená Mgr. Janette Drobcová. 

Úvodnú modlitbu predniesol CsiDr.ThLic. Martin Kramara, riaditeľka skonštatovala, že Rada 

školy je uznášaniaschopná – počet prítomných členov: 9. 

Voľba overovateľa zápisnice: 

Návrh: PaedDr. Eva Iliášová 

Hlasovanie za:  9    proti: 0      zdržal sa: 0 

2. Aktuálna situácia a s ňou spojená potreba voľby do orgánov Rady školy 

p. Bytčánek - v úvode ozrejmil vzniknutú situáciu na škole, ktorej zriaďovateľom je Žilinská 

diecéza. Zriaďovateľ podrobne preskúmal situáciu na svojej škole pomocou mapovania potrieb 

Barretovým modelom hodnotovej diagnostiky, diskusiou s vedením školy, zamestnancami, 

žiakmi, s členmi rady školy, ktorých informoval o výstupoch. Správu taktiež poslal aj rodičom 

na informovanie počas plenárneho združenia a správou cez EduPage. Pretože RŠ p. 

Pastieriková dňa 8.06.2022 navrhla dohodu zriaďovateľovi o skončení jej pôsobenia v 

kariérovej pozícii riaditeľa školy, zriaďovateľ začal tento proces v spolupráci s právnym 

oddelením. Počas týchto rokovaní sa však rada školy rozhodla 28.06.2022 dať návrh na 

odvolanie riaditeľa školy, o ktorom nekomunikovali so zriaďovateľom. Právne oddelenie 

nenašlo na tomto návrhu zákonnú opodstatnenosť a odporučilo ukončiť prvý proces vzdania sa 

funkcie a dohody o skončení pracovného pomeru, ktorý už bol v procese jednaní a ostávalo 

dohodnúť termíny a funkčné vyrovnanie. Tieto právne veci boli dojednané na stretnutí s p. 

riaditeľkou Pastierikovou dňa 12.07.2022. 

p. Levko - vyjadril potrebu komunikácie a sklamanie pri celkovom ponímaní odvolania členov 

Rady školy -  bývalého predsedu I. Rajca, p. uč. Kubovej a p. J. Imriška. 

p. Farský - povedal, že mnoho rodičov správe o zmene postu riaditeľky nepochopili, že im sám 

vysvetľoval veci, o ktorých vedel len z počutia. 

p. riaditeľka Nikodemová - oponovala vysvetlením, že tu jej chýbala komunikácia, pretože 

nikto z rodičov sa osobne alebo telefonicky nepýtal kompetentných osôb, ale znova sa šírili  

neoverené informácie.  

p. Bytčánek - aby sa nastavilo rastové nastavenie na prvom mieste v rade školy, legislatívne sa 

stabilizovala jej činnosť, aktualizoval sa štatút rady školy, ktorý je nateraz platný pre Základnú 
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školu sv. Dominika Savia (menovaná škola bola vyradená zo siete škôl roku 2015), čo tiež 

svedčí o činnosti Rady školy, ktorí sami informovali o svojich pochybeniach, či už pri 

výberovom konaní alebo tvorbe zápisníc, zriaďovateľ v súlade s §25 ods. (12) písm. h) odvolal 

delegovaných zástupcov zriaďovateľa a delegoval nových. Riaditeľ DŠÚ o tejto možnosti zo 

strany otca biskupa informoval na osobnom stretnutí dňa 19.07.2022 s p. Levkom, p. Bicákom, 

p. Rajcom a zriaďovateľa zastupovali p. Kramara, p. Možiešik a p. Bytčánek.  

Otec biskup v súlade s právom zriaďovateľa podľa Zákona 596/2003 § 25 odvolal a delegoval 

zástupcov za zriaďovateľa. Pretože medzi odvolanými delegátmi bol predseda rady školy, ako 

aj podpredseda, zriaďovateľ poveril zvolaním rady školy súčasnú riaditeľku školy p. 

Nikodemovú, ktorá bude dnešné zasadanie viesť do voľby predsedu rady školy. 

p. Bytčánek - k veci ohľadom informovania aktérov školy. Osobne som telefonicky informoval 

o dianí v deň dohody s p. riaditeľkou Pastierikovou predsedu rady školy p. Rajca, duchovného 

správcu p. Levka a pre verejnosť ako aj zamestnancov a učiteľov bola zaslaná správa formou 

EduPage. Osobne som navštívil druhý deň školy súčasné vedenie, aby sme pracovali na 

zabezpečení chodu školy.  

Novinka zverejnená na webovom sídle školy a zaslaná vyjadruje tri skutočnosti: 

1. dôvod zániku funkcie vzdaním sa riaditeľa, 

2. obsadenie kariérovej pozície riaditeľa školy menovaním, 

3. menovanou do úspešného výberového konania je riaditeľka Mgr. Eva Nikodémová. 

Info zo stránky školy: ,,Podľa § 3a ods. b) Z. z. 596/2003 výkon funkcie riaditeľa zaniká 

vzdaním sa funkcie, k čomu došlo zo strany riaditeľa školy ku dňu 31.07.2022. 

Podľa §5 ods. (9) Z. z. 552/2003 voľné miesto vedúceho zamestnanca možno obsadiť bez 

výberového konania len do vymenovania po úspešnom vykonaní výberového konania podľa 

tohto zákona, a to najdlhšie na šesť mesiacov. 

 

Zriaďovateľ Základnej školy s materskou školou sv. Dominika Savia, Školská 386, 018 41 

Dubnica nad Váhom Rímskokatolícka cirkev Žilinská diecéza, Jána Kalinčiaka 1, 010 01 

Žilina v zmysle vyššie uvedeného menoval na kariérnu pozíciu riaditeľa: 

MGR. EVU NIKODÉMOVÚ”.  

O obsadenie funkcie predsedu Rady školy neprejavili záujem:  

p. Bytčánek, pretože je riaditeľom DŠÚ, p. Kramara, ktorý je generálnym vikárom Žilinskej 

diecézy, p. Levko a p. Liška, 

p. Levko - po porade s predchádzajúcim predsedom si myslí, že pozíciu predsedu Rady školy 

zvládne p. Farský, 

p. Bytčánek - pre súčasné potreby činnosti Rady školy, kedy je potrebné legislatívne ako aj 

personálne stabilizovať samotnú RŠ navrhujem odborníka z praxe. P. Iliašová je aktuálne 
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riaditeľkou kvalitnej školy, má viditeľné a merateľné výsledky napredovania školy, pozná 

legislatívny rámec školstva.  

Za volebnú komisiu boli zvolení p. Farský a p. Liška, voľba prebehla tajným hlasovaním s 9 

platnými lístkami. 

Hlasovanie:  Ing. Stanislav Farský - 6 hlasov, 

                 PaedDr. Eva Iliášová – 3 hlasy. 

Zvolený za predsedu Rady školy bol Ing. Stanislav Farský, ktorý získal 6 z 9 hlasov od 

prítomných členov. Bol poučený, že najbližšie zasadnutie Rady školy zvoláva. 

Voľba za podpredsedu Rady školy 

Volebná komisia  rozdala prítomným 9 platných hlasovacích lístkov, voľba prebehla tajným 

hlasovaním. 

Hlasovanie: PaedDr. Eva Iliášová – 5 hlasov 

                 Mgr. Karol Benko – 2 hlasy 

                 Mgr. Peter Liška – 1 hlas 

                 Bc. Bohuš Levko – 1 hlas 

Zvoleným podpredsedom Rady školy sa stala PaedDr. Eva Iliášová, ktorá získala 5 hlasov z 9 

od prítomných členov. 

3. Informácia  o štatúte Rady školy 

p. Bytčánek - ako som už spomenul, je potrebné aktualizovať zverejnený štatút Rady školy na 

webovom sídle školy, ktorý je platný pre Radu školy pri Základnej škole sv. Dominika Savia. 

Je otázne, aký je právny stav predchádzajúcich zasadnutí, uznesení a návrhov Rady školy. 

Taktiež je potrebné vyjasniť a skompletizovať členov Rady školy a aktualizovať ich na 

webovom sídle školy. 

4. Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti za školský rok 2021/2022 

Správa bola všetkým členom Rady školy preposlaná mailom na preštudovanie. 

p. riaditeľka Nikodemová ju prítomným predniesla. Informovala o počte žiakov, o projektoch, 

vyzdvihla dôležité body, ktoré sa podarilo zrealizovať bývalej p. riad. Pastierikovej, 

p. Bytčánek - keďže sme mali predmetnú správu k dispozícii, bolo by dobré poukázať na 

kľúčové informácie nachádzajúce sa v správe, prípadne dať priestor otázkam a diskusii k 

správe, 

p. Kramara - opýtal sa na počet detí, 
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p. Liška a p. Farský v reakcii na predchádzajúce zdôraznili potrebu zabezpečiť zvýšenie počtu 

žiakov konkrétne v 7. ročníku ZŠ, 

p. Šandor - vysvetlil pôvodný problém odchodu žiakov (vzájomná nezhoda rodičov v triede, 

slovné ohováranie a šírenie dezinformácií o škole) a taktiež potvrdil, že zlé meno školy ide od 

vlastných zamestnancov zariadenia a vôbec by neprikladal toto za vinu predchádzajúcej p. 

riaditeľke Pastierikovej, 

p. Bytčánek - pedagogickí zamestnanci na stretnutiach o mapovaní informovali, že zlé meno 

školy robili aj niektorí rodičia. Na predchádzajúce tvrdenie pokiaľ sa jedná o zamestnancov, 

treba využiť právomoci RŠ v súlade s Kódexom pastoračného správania, ktorý zamestnanci 

podpisujú a dať opatrenia vedúce k náprave alebo odstráneniu nežiadúceho konania. Je 

nepravdepodobné, že by bol niekto súčasťou školy, ktorú zvnútra rozdeľuje a bráni jej rastu, 

pretože by šiel sám proti sebe. 

p. Iliášová - podotkla, že neodborné zasahovanie rodičov do kompetencií učiteľa škodí hlavne 

deťom, všetko treba správne odkomunikovať tak, aby rodič o škole nehovoril zle. V 

mapovaniach našej diecézy, ako aj na celoslovenskej úrovni, sa neodborné zasahovanie 

prejavuje v posledných rokoch v značnej miere. 

Schválenie správy o výchovno – vzdelávacej činnosti za školský rok 2021/2022: 

berie na vedomie: 9 

proti: 0 

zdržal sa hlasovania: 0 

 

5. Výberové konanie na funkciu riaditeľa ZŠ s MŠ sv. Dominika Savia 

Prítomní boli informovaní o priebehu výberového konania.  

30.09.2022 - vyhlásenie VK 

03.11.2022 - otváranie obálok  

22.11.2022 - výberové konanie (predbežný termín). 

 

6. Rôzne, diskusia 

V diskusii sa p. Liška zaujímal o informácie k súčasnému zvyšovaniu ceny energií. 

p. Bytčánek - v predchádzajúcich mesiacoch prebehlo zbieranie dát k zvýšeným energiám na 

školách. Zriaďovateľovi ministerstvo v dohodovacom konaní poskytlo 100% žiadaných 

financií zo škôl. Ďalšie dohodovacie konanie je pred nami. Finančná situácia na škole je v 
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súčasnosti ovplyvnená - odchodom p. riaditeľky, vyplácaním odmien, navýšením platov, 

rastom cien energií, čo v prípade tejto nepriaznivej situácie bude viesť k existenčným 

problémom škôl alebo školských zariadení. Je to spôsobené aj tým, že financovanie je nie dobre 

nastavené, požiadavky sa zvyšujú, ale normatív ostáva v nezmenenej výške. 

p. Iliášová - podala informácie z pohľadu riaditeľa školy ohľadom zvyšovania energií a plynu, 

možnosti šetrenia, kde treba súčinnosť rodičov. 

7. Schválenie  uznesenia Rady školy 

Uskutočnilo sa hlasovanie o uznesení: 

Rada školy schvaľuje: 1. voľbu predsedu Rady školy -  Ing. Stanislava Farského, 

                                  2. voľbu podpredsedu Rady školy – PaedDr. Evu Iliášovú. 

Rada školy ukladá: vypracovať Štatút rady školy - zodpovedný - p. Farský + členovia. 

Rada školy berie na vedomie: prerokovanie Správy o výchovno – vzdelávacej činnosti za 

školský rok 2021/2022. 

V tomto uznesení vo všetkých bodoch bolo z prítomných členov za prijatie: 9 

                                                                                                        proti prijatiu:0 

                                                                                                     zdržal sa: 0 

8. Záver 

Na záver zvolený predseda Rady školy  prítomným poďakoval za účasť, CsiDr.ThLic. Martin 

Kramara ukončil stretnutie modlitbou a požehnaním. 

 

Zapísala: Eva Nikodémová 

Overila: PaedDr. Eva Iliášová 

 

V Dubnici nad Váhom, 20. 10. 2022                       .......................................................... 

       Ing. Stanislav Farský, predseda rady školy 

 


